
RESUM de l’acta de la reunió de junta del dia 04 de desembre de 2012 

 

 

1. Menjador / Cuina 

S’informa de la incorporació d’un nou monitor/activador de pati a pàrvuls, i de la baixa de la 

Paqui. La substitueix la Charo. La Yolanda R. demana si també fa la substitució de vetllador. La 

Mª Teresa no ho sap. 

S’informa del desenvolupament del centenari. Es van vendre 286 tiquets (1592€). L’AMPA ha 

rebut moltes felicitacions, i des de direcció s’ha fe entrega a la presidenta d’una placa 

d’agraïment. 

Es comenta que han sobrat 120 plats commemoratius i es proposa donar-los als nens de P3 al 

cross. La resta es vendran a 3€. 

 

2. Consell Escolar 

El 18 de gener hi ha eleccions al Consell Escolar per renovar part dels seus membres. La 

Yolanda R. informa del seu canvi de parer com a represntant de l’AMPA al CE. Es presentarà 

com a representant dels pares. 

S’escull un nou representant de l’AMPA al CE, l’Eva Giménez. 

S’informa de la composició de la mesa electoral: president/a (Emi Ventura), secretària i dos 

vocals (Marga Pérez, Pepi Salcedo i Montse Requena).  

 

3. Escacs 

S’explica la confusió amb l’esmentada extraescolar. Degut al reduit número d’assistents, el 

professor demana cobrar 20€ per nen i no 15€. Accepta cobrar 15€ sempre i quan hi hagi un 

mínim de 8 nens. Es decideix fer una circular per tornar a ofertar l’activitat. Si finalment no 

s’arriben als 8 nens i els pares ja inscrits no volen pagar 20€, l’activitat s’anul·larà. 

 

4. Modificació dels estatuts 

Degut al requeriment per llei de la modificació d’un article dels estatuts, es planteja modificar 

el nom de l’associació. Ara hi consta APA, però es proposa AMPA (Associació de Mares i Pares 

d’Alumnes) o AFA (Associació de Famílies d’Alumnes). Després de la votació surt AMPA amb 11 

vots i AFA amb 3. 

Es planteja si cal posar les dues convocatòries perles juntes d’AMPA. Es decideix posar-ne 

només una. 

 

5. Carnestoltes 

Referent al tema de la música, es parla de pagar alguna persona perquè la posi si és que no 

surt cap voluntari. Es proposa l’Edu de menjador. 

La Núria L. proposa fer tallers amb material reciclat. Presentarà la proposta a la propera junta. 

Finalment la disfressa serà de cavernícoles. La Mª Teresa s’encarrega de mirar roba al drapaire. 

 

6. Pàgina Web 

S’informa dels temes pendents d’actualitzar al web: estat de comptes del menjador i de les 

extraescolars. També falta la informació de les següents activitats extraescolars: mini-tennis, 

escacs i anglès. 



La bústia de suggeriments ja està en funcionament i s’hauria d’informar a les juntes del que hi 

arriba. 

7. Varis 

La Yolanda M. informa dels comentaris que circulen entre alguns pares en què es donen noms i 

cognoms de gent que s’emporta menjar (matèria prima) a casa seva. Proposa fer una auditoria 

per callar rumors. 

D’altres mares corroboren haver sentit aquests rumors entre d’altres i es focalitzen tots els 

problemes al menjador. 

El Lluis aconsella fer pedagogia al pati aconsellant a les persones que propaguen els rumors 

anar a la persona responsable i tractar el tema directament. Arran d’aquest tema es torna a 

comentar la desconfiança que hi ha amb la feina de la junta. 

La presidenta aixeca la sessió.  

 


